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Protokół nr 15/23 

ze wspólnego posiedzenia Komisji do spraw monitorowania systemu gospodarki odpadami 

komunalnymi w Gminie Mosina oraz Komisji Inwestycji i Mienia Komunalnego 

Rady Miejskiej w Mosinie, które odbyło się w dniu 8 sierpnia 2023 r. 

w siedzibie Zakładu Usług Komunalnych Sp. z o. o. w Mosinie i Przedsiębiorstwa Usług 

Komunalnych Sp. z o. o. w Mosinie, ul. Sowiniecka 6G 

Posiedzenie otworzył o godz. 17:10 Przewodniczący Komisji Inwestycji i Mienia 

Komunalnego Jan Marciniak. W obradach udział wzięli członkowie wyżej wymienionej 

komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie,  Komisji do spraw monitorowania systemu 

gospodarki odpadami komunalnymi w Gminie Mosina oraz goście, zgodnie z listami 

obecności, które znajdują się w materiałach komisji. 

PRZEBIEG POSIEDZENIA:  

Komisja do spraw monitorowania systemu gospodarki odpadami komunalnymi w Gminie 

Mosina wraz z Komisją Inwestycji i Mienia Komunalnego i gośćmi zwiedziła Punkt 

Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych znajdujący się na terenie Zakładu Usług 

Komunalnych Sp. z o. o. w Mosinie i Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych Sp. z o. o. 

w Mosinie. W trakcie tej wizytacji na pytania poszczególnych radnych dotyczące pojazdów 

i innego sprzętu ZUK Sp. z o. o. w Mosinie i PUK Sp. z o. o. w Mosinie, a także Punktu 

Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych odpowiedzi udzielili: Prezes Zakładu Usług 

Komunalnych Sp. z o. o. w Mosinie i Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych Sp. z o. o. 

w Mosinie Monika Kujawska, Zastępca Kierownika Działu Wywozów Przedsiębiorstwa Usług 

Komunalnych Sp. z o. o. w Mosinie Dawid Ignasiak, Burmistrz Gminy Mosina Dominik 

Michalak, Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst oraz Zastępca Burmistrza 

Gminy Mosina Roman Kolankiewicz.  

Po powrocie na salę obrad, w ramach kontynuowanej dyskusji poruszono między innymi 

następujące tematy:  

− postępowania Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych Sp. z o. o. w Mosinie ze złomem; 

− problemów z funkcjonowaniem myjki i możliwości ich rozwiązania; 

− hali prywatnych właścicieli, które sąsiadują z terenem Zakładu Usług Komunalnych 

Sp. z o. o. w Mosinie i Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych Sp. z o. o. w Mosinie; 

− uregulowania prawnego terenu Zakładu Usług Komunalnych Sp. z o. o. w Mosinie 

i Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych Sp. z o. o. w Mosinie; 

− potrzeby uregulowania „drugiego życia” wyrzucanych przez mieszkańców przedmiotów. 

Udział w niej wzięli: radny Piotr Wilanowski, Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gminy 

Szymon Szydłowski, radny Łukasz Kasprowicz, radny Mieczysław Rożek i radny Jan 

Marciniak.  

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Burmistrz Gminy Mosina Dominik 

Michalak, Zastępca Kierownika Działu Wywozów Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych 
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Sp. z o. o. w Mosinie Dawid Ignasiak oraz Prezes Zakładu Usług Komunalnych Sp. z o. o. 

w Mosinie i Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych Sp. z o. o. w Mosinie Monika Kujawska.  

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Radosław Łucka 

wraz z Burmistrzem Gminy Mosina Dominikiem  Michalakiem i Zastępcą Burmistrza Gminy 

Mosina Adamem Ejchorstem przedstawił „Analizę finansowo-ekonomiczną zasadności 

budowy punktu przeładunkowego odpadów komunalnych i zmieszanych na terenie gminy 

Mosina”, która wraz z informacją Burmistrza Gminy Mosina przekazaną pismem 

BR.0012.1.38.2023 z dnia 7 sierpnia 2023 r. znajduje się w materiałach komisji. 

W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy:  

− porównania poziomów technicznych punktów przeładunkowych odpadów komunalnych 

w Mateuszewie i w Luboniu; 

− działań podjętych w celu umożliwienia wykorzystywania przez Gminę Mosina punktu 

przeładunkowego odpadów komunalnych w Luboniu i kosztów z tym związanych; 

− możliwości obniżenia stawki opłaty za odbiór odpadów komunalnych w przypadku 

obniżenia kosztów transportowych; 

− możliwości obniżenia kosztów całego systemu gospodarki odpadami komunalnymi 

funkcjonującego na terenie gminy Mosina w przypadku zawarcia z Miastem Luboń 

umowy na korzystanie przez Gminę Mosina z punktu przeładunkowego odpadów 

komunalnych w Luboniu i możliwości odstąpienia od tej umowy, gdyby koszty 

funkcjonowania tego systemu okazałyby się wyższe; 

− wzrostu liczby deklaracji złożonych przez mieszkańców o opłacie za odbiór odpadów 

komunalnych i sposobów uszczelniania systemu gospodarki odpadami komunalnymi 

funkcjonującego na terenie gminy Mosina; 

− przygotowywanych 3 grup przetargów na odbiór odpadów komunalnych; 

− wariantu współpracy Gminy Mosina z Miastem Luboń w zakresie wykorzystywania przez 

Gminę Mosina punktu przeładunkowego odpadów komunalnych w Luboniu; 

− wzrostu wysokości opłaty marszałkowskiej za składowanie odpadów komunalnych; 

− ustaleń dotyczących lokalizacji punktu przeładunkowego odpadów komunalnych 

na terenie gminy Mosina i możliwości ich zmiany. 

Udział w niej wzięli: radny Jan Marciniak, radny Robert Borkiewicz, radna Elżbieta Jarecka, 

radna Wiesława Mania, radny Piotr Wilanowski, radny Andrzej Raźny i radny Łukasz 

Kasprowicz. 

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Kierownik Referatu Ochrony Środowiska, 

Rolnictwa i Leśnictwa Radosław Łucka, Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst, 

Burmistrz Gminy Mosina Dominik Michalak oraz Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju 

Gminy Szymon Szydłowski.   

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 19:26.  

protokołował przewodniczył 

(-) Piotr Sokołowski (-) Jan Marciniak 


